
VERSLAG CORONA BEVRAGING SPORTCLUBS 

In navolging van de Cultuur, werden op 30/04/2021 de 27 secretariaatsadressen aangeschreven, waarvan 10 clubs 

spontaan hebben gereageerd. Rappel aan de 17 overige clubs op 08/05/2021, waarop nog 3 reacties. Van 14 clubs 

blijven wij zonder antwoorden, en deze 14 werden dan ook niet bevraagd. 

Is jullie vereniging nog actief gebleven na de 1ste lockdown (maart 2020): Moeizaam actief gebleven, door de steeds 

wisselende Corona-regels, waardoor organisatie moeilijk verliep. Buitensporten en groepen -12 jaar waren minder 

problematisch.  

Welke activiteiten heeft u sedert maart 2020 nog georganiseerd : Geen activiteiten meer georganiseerd, enkel 

heropstart trainingen voor eigen leden, voornamelijk in kleine groepjes, leden hebben op eigen initiatief activiteiten 

georganiseerd om zo sociaal contact met elkaar te kunnen blijven houden. Clubs hebben van de vrijgekomen tijd 

gebruik gemaakt om bvb administratie bij te werken, planning maken voor de toekomst e.a.…. 

Had Corona een ernstige impact op de financiële situatie van de club:  Ja en neen, hebben intern rekensom 

gemaakt, met minder inkomsten ten gevolge van compensatie lidgelden,  denk je na om ook minder en 

verantwoorder uit te geven. Meeste clubs hebben in het verleden een gezond beleid gevoerd, waardoor zij 

beschikten over een gezonde clubkas met een financiële buffer, die door Corona echter wel serieus is aangetast. 

Heeft de dubbele werkingssubsidie 2020 je club voldoende kunnen ondersteunen: Dit extraatje was erg welkom, 

maar niet voor iedereen voldoende. Clubs zijn ook  dankbaar dat gemeente geen retributies heeft aangerekend. 

Had Corona impact op de bestuurskern: Bij de meeste clubs geen wijziging. Bij 1 club hebben  2 personen afgehaakt 

omwille van Corona (1 senior + 1 leerkracht).  

Is een extra financiële ondersteuning essentieel voor de heropstart van je club: Voor sommigen is het niet 

noodzakelijk, maar een eenmalige impuls voor 2021 is voor de meerderheid erg welkom. Het verhogen van de 

jaarlijkse werkingssubsidie wordt niet weerhouden, want het indienen van een dossier is erg arbeidsintensief, dus dit 

mag wel vereenvoudigd worden.  

Had de Corona-crisis een impact op het ledenaantal: Hebben er momenteel nog geen zicht op, ledenaantal 

voorlopig status quo, zeker -12j;  +12 jaar momenteel sterk afgenomen, dus valt af te wachten. Ook mede door de 

verplichte keuze om (tijdelijk) slechts 1 hobby te mogen beoefenen hebben clubs leden zien afhaken. 

Heropstart reguliere clubactiviteiten:    Zo spoedig als mogelijk – 01/09/2021? – 01/10/2021? 

Op welke manier ga je de clubwerking aanpassen: Clubwerking blijft ongewijzigd zoals voor Corona. Onze club is als 

een familie, daarom gaan wij voorrang geven aan activiteiten die onze leden terug dichter bij elkaar brengen, de 

focus leggen op het aanhalen van de sociale banden binnen het clubgebeuren. Corona heeft ons doen nadenken; 

een andere manier van werken lukt ook, en opent perspectieven. 

Verwacht je bij de heropstart van je clubwerking, extra logistieke steun (vanuit gemeente, sportdienst, sportraad): 

Ja en neen; reclame voeren, evt via Gemeentelijk (digitale) kanalen –maandbladje e.a. 

Ga je de prijspolitiek aanpassen: Neen, lidgelden blijven voorlopige ongewijzigd, maar naar de toekomst kan er 

mogelijks wel een verhoging volgen. Lidgelden 2019/2020 (gedeeltelijk) terugbetaald. Voorzien compensatie lidgeld 

2020/2021. 

Communicatie vereniging:  WhatsApp veelvuldig gebruikt, omdat communicatie zo sneller en efficiënter bij de leden 

toekomt. 

Hoe zie je de toekomst van je vereniging: Wij kijken met een roze bril naar de toekomst, want wij gaan er zeker voor 

de 100% terug tegenaan. Kijken hoopvol naar de toekomst, want sport is een belangrijke sociale partner voor de 

Aartselaarse bevolking. Hopen dat de huur van accommodatie in de nabije toekomst niet gaat verhogen. Terug alles 

van 0 opbouwen (ledenaantal, financiën maar ook de fysiek van alle sporters). Eventueel sportbeurs op poten 

zetten, om alzo alle sportclubs in de kijker te zetten. Aan de bevolking duidelijk maken dat sporten bij een 

Aartselaarse club veilig en coronaproof kan gebeuren; er is geen weet van Covid-uitbraak binnen de sportclubs.  


